
Ministerstwo Klimatu i Środowisko 

 

1. Dlaczego nie ma miejsca na powstanie planów ochrony Parków Krajobrazowych? Ułatwimy w ten 

sposób „wyrywanie” przez gminy terenów parków  

Michał Affanasowicz 

2. Opady katastrofalne występują statystycznie co pewien czas – to wiemy  

Jak się ma gęstość pokrywy leśnej do konsekwencji takich opadów? To jest pytanie istotne w naszym 

kontekście  

 

3. Czy może Pan Minister zabezpieczenie przed wycinka ważnych przyrodniczo rejonów które już a 

przewidziane do wycinki  

 

4. Jak Pan rozumie lasy społeczne czy będą to lasy całkowicie wyłączone z pozyskania drewna?  

Ministerstwo 

 

5. Lasy społeczne:  

1. prace będą prowadzone ? 

2. kto będzie sprawował zarząd ? 

3. kto będzie odpowiadał za rozmiar prac ? 

Mariusz Kucharski do Ministerstwa 

6. - Skąd Ministerstwo jako pełniąca rolę konserwatora przyrody czerpie wiadomości na temat „ 

stanu przyrody” w Polsce szczególnie gatunków chronionych  

    - W jaki sposób jest opracowywany program ich ochrony. 

Sławomir Łyczko 

  

7. Jaki jest pomysł aby  Nadleśnictwa deficytowe np. Bielsko-Biała może być wyłączone systemowo 

przez ministerstwo z przemysłu drewna a przekształcone w funkcję społeczną.  

Do Ministerstwa Artur Kuc Koziańskie Stowarzyszenie ,,Staw Kamieniołom” 

 

8. Potrzeba systematycznych zmian w zakresie ochrony wód na terenach leśnych (w tym w 

szczególności na obszarach deficytowych w wodę w Karpatach Polskich) 

-nowe zasady ochrony w okolicach zmian klimatycznych  

-szczególna ochrona obszarów formowania się zasobów wód pitnych  Lasy wodonośne  

- rezygnacja z wyjątkowo destrukcyjnych robót ziemnych, w ramach prac przygotowawczych 



- Potrzeba monitoringu środowiska wodnego na terenach leśnych (obowiązkowa dla terenów 

wycinek dużej rozległości 

Mariusz Czop ekspert ds. gospodarki wodnej 

 

9. Czy lasy społeczne będą też ustanowione na gruntach prywatnych. Czy na w/w gruntach też będą 

ograniczenia pozyskania i czy w takich przypadkach będą odszkodowania  

Piotr Olesiak LP 

 

10.Tereny leśne wokół Bielska-Białej w szczególności góry, są celem turystyki pieszej i rowerowej. 

Atrakcyjność turystyki jest znacznie większa w rozwiniętym mieszanym lesie niż w lesie 

poprzecinanym  zrębami, uprawami leśnymi, potężnymi drogami technologicznymi itp. Funkcja 

społeczna w lasach dookoła Bielska jest dla mieszkańców znacznie ważniejsza niż gospodarcza. (10 

tys. Podpisów pod petycją „Las Wokół Miast”). Czy można to uwzględnić w nowych ustawach? 

Jakub Jonkisz EnduroTrails 

 

11. Jak ministerstwo Klimatu i Środowiska widzi możliwości  rozwiązania problemu nieprzestrzegania 

przez deweloperów zasobów naturalnych przy zabudowie w otulinach i Parkach Krajobrazowych.  

Do MKiŚ Magdalena Madzia 

 

12. Czy Ministerstwo Klimatu i Środowiska i osobiście Pan Minister M. Dorożałamogą podjąć 

interwencje w bulwersującej sprawie poprowadzenia drogi krajowej S10 przez unikalne źródliska 

(Wypaleniska, rejon Bydgoszczy) te źródliska powinny być rezerwatem przyrody!!! 

Mariusz Czop 

 

13  Czy podjęto jakieś kroki po zasypaniu potoku Olszówka i doprowadzeniu katastrofy ekologicznej  

Do: MKiŚ oraz Wody Polskie Szymon Twardak 

 

14. - Ustawa śmieciowa czy będzie nowelizacja ustawy o odpady komunalne dokładnie chodzi o 

system rozliczający opłata od wody „ jest niesprawiedliwie rozliczane”  

- Stop deweloper  

Są niszczone wydmy i plaże oraz tereny zielone, górskie czy jest możliwość zatrzymania ustawą 

DEWELOPERA  

Zielona Gmina Wilkowice  nataliarojewska1@gmail.com 

 

mailto:nataliarojewska1@gmail.com


15. W jakim celu powstały Natura 2000? Pytanie wywodzi się z sytuacji która ma miejsce w mojej 

gminie – Wilkowice. Projekt studium które w 03.2024 przedstawił wójt zakłada przekształcenie 

widokowych terenów zlokalizowanych na zboczu Lanckorony lezącym w obszarze Natura 2000 na 

tereny budowlane !!! Przekształceniu mają również ulec tereny które stanowią część korytarza 

ekologicznego łączącego  

Beskid Śląski z Beskidem Małym wójt zaproponował zabudowę 12,5 ha dzikich terenów 

zróżnicowanych stanowiących ostoje zwierzyny na tereny zabudowy wielorodzinnej. Jednocześnie 

istnieje podejrzenie że ukryto w trakcie uzgodnień RDOŚ część kluczowych informacji o tych terenach  

Michał Affanasowicz  zielonagminawilkowice@gmail.com  
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16. Piotr Wójcik 

 

 

 


